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在紅色或黑色暴雨警告信號下的放學安排意願 

 

各位家長： 

 

由於在紅色或黑色暴雨警告信號下，放學時段容易產生混亂及安全問題，故此學校希望

家長為 貴子弟在新學年預先選擇在上述情況發生當天的放學安排： 

 

選項一：請校方因應學校附近環境及天氣情況，讓小兒在安全情況下自行離校回家。 

選項二：請校方安排小兒留校，直至紅色或黑色暴雨警告信號解除。 

選項三：請校方安排小兒留校，直至家長或家長委託的成年人到校接回小兒。 

 

請家長在電子通告回覆放學安排意願，在紅色或黑色暴雨警告信號下，學校將會按照家

長的選項，安排 貴子弟放學。 

 

學校會透過 "eClass Apps”發出電子通告/訊息予家長，敬請家長適時更新 "eClass 

Apps"及開啟手機通知功能，確保能夠隨時接收及回覆電子通告。學校並不建議家長帳戶由其

他人士代為管理。 

 

 校長 黃嘉明謹啟 

 

2025年 8月 21日 
--------------------------------------------------------------------------- 

家 長 回 條 

 

學生姓名：_______________________________  班別：____________   學號：___________ 

 

本人收到 貴校“在紅色或黑色暴雨警告信號下的放學安排意願”通告[編號(Sch 25-26/01)]，

並為小兒在 2025-26學年選出以下的放學安排： 

 

□ 選項一：請校方因應學校附近環境及天氣情況，讓小兒在安全情況下自行離校回家。 

□ 選項二：請校方安排小兒留校，直至紅色或黑色暴雨警告信號解除。 

□ 選項三：請校方安排小兒留校，直至家長或家長委託的成年人到校接回小兒。 
 

 家長或監護人簽名 

 

 

日期：______________________ ________________ 

備註:請於 8月 25日(星期一)或之前簽覆電子通告。 
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Dismissal Arrangement Preference under Red or Black Rainstorm Warning Signal 

 

Dear Parents, 

 

Due to the potential confusion and safety concerns during dismissal periods under the Red or 

Black Rainstorm Warning Signal, the school kindly requests parents to pre-select the dismissal 

arrangement for their children on the days when such situations occur during the new school year. 

 

Option 1: Please arrange for my son to leave the school and go home on his own under a safe situation, 

considering the surrounding environment and weather conditions. 

 

Option 2: Please arrange for my son to stay at the school until the Red or Black Rainstorm Warning 

Signal is lifted. 

 

Option 3: Please arrange for my son to stay at the school until parents or adults authorized by parents 

arrive at the school to pick him up. 

 

Please respond to the eNotice regarding your preferred dismissal arrangement. School will 

arrange the dismissal of your child according to your selected option under the Red or Black 

Rainstorm Warning Signal. 

  

The school will send eNotices /messages to parents through the "eClass Apps." Please ensure 

that you keep the "eClass Apps" updated and enable mobile notifications to receive and respond to 

eNotices promptly. The school does not recommend that the parent account be managed by other 

individuals. 

 

 

 

 Yours faithfully, 

 Ms. Wong Ka Ming 

 Principal 

 
21st August 2025 

 

 

 

 

 

 



 

--------------------------------------------------------------------------- 

 

Reply Slip 

 

 

Name: ____________________________    Class: ____________    Number: ___________    

 

 

I have read and acknowledge the letter about the “Dismissal Arrangement Preference under Red or Black 

Rainstorm Warning Signal” (Sch 25-26/01). I will select the following dismissal arrangements for my son 

for the 2025-26 school year.  

 

□ Option 1: 

Please arrange for my son to leave the school and go home on his own under a safe situation, 

considering the surrounding environment and weather conditions. 

 

□ Option 2: 

Please arrange for my son to stay at the school until the Red or Black Rainstorm Warning Signal 

is lifted. 

 

□ Option 3: 

Please arrange for my son to stay at the school until parents or adults authorized by parents arrive 

at the school to pick him up. 

 

 

Parent’s or Guardian’s Signature 

 

 

Date: ______________________ ________________ 

 

 

Please sign the eNotice on or before 25/8/2025. 


